

LAS LAGUNAS (TORREVIEJA)

La parcel·la està formada pels terrenys del IFP més el solar contigu cedit per l'Ajuntament, té accés des de la carretera nacional 332 mitjançant una via de servici.

El centre projectat partix de la base d'una edificació ben conservada. En conseqüència, el projecte que es proposa respecta al màxim les característiques de l'edifici, afegint-hi només el que era necessari per a complir el programa proposat i tractant a més que els cossos afegits respongueren a les mateixes directrius arquitectòniques que emanen d'aquell.

Amb estes premisses es projecta un pavelló, prolongació de l'edifici actual, en la direcció nord i prenent com a eix de simetria el pavelló de direcció i administració.

Es prolonga l'actual porxe d'accés, que fa de nexa d'unió amb el pavelló de nova construcció, s'amplien les comunicacions amb la construcció de dos escales simètriques a les actuals.

Les dos aules tallers de tecnologia de nova planta se situen simètricament respecte a l'aula d'activitats esportives, que es converteix en aula per a usos múltiples. S'amplia el porxe actual per a connectar la zona d'usos múltiples i les aules tallers de tecnologia.

El gimnàs i els vestidors formen un pavelló nou independent que se situa a la zona posterior del solar, a l'altura de les pistes esportives. A la part posterior de l'edifici actual, al costat de consergeria, hi ha la cafeteria i un ascensor.

La parcela está formada por los terrenos del IFP más el solar contiguo cedido por el Ayuntamiento, tiene acceso desde la carretera N-332 mediante una vía de servicio.

El centro proyectado parte de la base de una edificación bien conservada. En consecuencia el proyecto que se propone se condiciona a respetar al máximo las características del edificio, añadiendo sólo lo preciso para cumplir el programa propuesto, y tratando además que los cuerpos añadidos respondan a las mismas directrices arquitectónicas que emanan de aquel.

Con estas premisas se proyecta un pabellón, prolongación del edificio actual, en la dirección norte y tomando como eje de simetría el pabellón de dirección y administración.

Se prolonga el actual porche de acceso, siendo el nexo de unión con el pabellón de nueva construcción, se amplían las comunicaciones con la construcción de dos escaleras simétricas a las actuales.

Las dos aulas talleres de tecnología de nueva planta se sitúan simétricamente respecto del aula de actividades deportivas, que se convierte en aula para usos múltiples. Se amplía el porche actual para conectar la zona de usos múltiples y las aulas talleres de tecnología.

El gimnasio y los vestuarios forman un pabellón nuevo independiente que se sitúa en la zona posterior del solar, a la altura de las pistas deportivas. En el edificio actual y en su parte posterior, junto a conserjería, se ubica la cafetería y un ascensor.

Tipus de centre:

16 Unitats d'Educació Secundària Obligatòria / 6 Unitats de Batxillerat / 5 Cicles de Formació Professional / Cafeteria / Vivenda del conserge

Situació:

Torre Vieja (ALACANT)

Empresa constructora

NECSO ENTRECANALES CUBIRTAS, S.A.

Pressupost:

2.746.192,56 €

Tipo de centro:

16 Uds. de Educación Secundaria Obligatoria / 6 ud. Bachillerato / 5 Ciclos de Formación Profesional / Cafetería / Vivienda del conserje

Situación:

Torre Vieja (ALICANTE)

Empresa constructora

NECSO ENTRECANALES CUBIRTAS, S.A.

Presupuesto:

2.746.192,56 €

